

# PRESS RELEASE



# COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 55

NOT TO BE RELEASED BEFORE 12:00 NOON E.D.T.  
FRIDAY, SEPTEMBER 3, 1965.

The Honourable Paul Martin, Secretary of State for External Affairs, announced in Montreal today that Canada plans to open an Embassy in Dakar, the capital of the West African Republic of Senegal.

Canada and Senegal established diplomatic relations in 1962 when the Canadian High Commissioner in Nigeria was concurrently designated Canadian Ambassador to Senegal. Subsequently, the Senegalese Ambassador to the United States was accredited to Ottawa. The decision to open a Canadian Embassy in Dakar will strengthen these diplomatic links.

....

No. 55

NE PAS PUBLIER AVANT 12:00 HEURES (MIDI)  
LE VENDREDI 3 SEPTEMBRE 1965.

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, a annoncé aujourd'hui à Montréal que le Canada se prépare à ouvrir une ambassade à Dakar, la capitale de la République ouest africaine du Sénégal.

Le Canada et le Sénégal ont établi des relations diplomatiques dès 1962 quand le Haut Commissaire du Canada au Nigéria fut nommé concurrentement ambassadeur canadien au Sénégal. Plus tard, l'ambassadeur du Sénégal aux Etats-Unis fut accredité auprès du gouvernement canadien. Cette décision renforcera les liens diplomatiques entre le Canada et le Sénégal.